

**SØR-TRØNDELAG ORIENTERINGSKRETETS***Orientering er Vilt, vakkert og rått*

Møtereferat	Møte type Styremøte STOK	Dato 23/05-2014	Tid 17.00	Sted Sluppenv. 6
	Til stede: Jacob Hygen, Jostein Alvestad, May Toril Moen, Grete Berge Owren			
	Fravær: Per Wirehn, Tone Østgaard			
Referent Jacob Hygen	Møte slutt 21.15	Neste møte 18. juni kl 20	Antall sider 2	
Saknr	Saksopplysninger	Ansvar	Frist	
1.	Styret <ul style="list-style-type: none">• NOF rekrutteringsturné 13. nov. Tema: rekruttering, tur-o, inspirasjon av yngre løpere• Domenet stok.no beholdes inntil videre, fornyes når kravet kommer• Innrapportering for momskompensasjon, frist i august• Dialog med Adressa om Tur-o har foreløpig ikke ført fram	Jacob/alle Jacob/ Tone Jacob May T		
2.	Økonomioversikt: <ul style="list-style-type: none">• Utstår			
3.	STOK Web: <ul style="list-style-type: none">• Webkurs gjennomført i etterkant av styremøtet, diverse på hjemmesiden rettet opp			
4.	Teknisk Utvalg: <ul style="list-style-type: none">• Vern av 4 skogsområder på Fosen/ vern i Gaulosen. Områdene er ikke aktuelle for o-løp, vi avgir ikke uttalelse• Registrering av Trener1 kurs i Sportsadm• Tilgang til kartfiler/trening for satsende o-løpere utenfor STOK. Avklare behov for/ inngå avtale• MNM-datoer 28-30-08, besluttet og lagt ut i Eventor• Kommunen har frafalt krav om avgift til salgsbod på KM sprint på Sverresborg• Møte med Idrettsrådet i Trondheim om kartplan blir 20. august• Mulig Veteran-VM. Foreløpig er Nidarøst, NTNUI og Malvik positive, Freidig avstår. Kretsen er avventende, forankring i lagene viktigst• Alle TDer på plass• KM –juryer oppnevnt	Tone Jostein/Tore Jacob/ Tore Jacob		

5.	Rekrutteringsutvalget: <ul style="list-style-type: none"> • Skolesprintprosjektet: Halvor er aktiv, og har kontakter i Røros, Gaula (alle 3 skoler), Melhus , Malvik og Fosen • Hovedløpsprosjektet: Fosensamling vellykket, ny samling i Verdal 14.-15. juni, 60 påmeldte(!) • Ungdomsløp: Ny deltakerrekord 22.05: 226 deltakere; flytting til onsdag som er lagenes treningsdag vellykket. OK med gavepremier fra Sportsbua. Trøyer forsinket, håper de er klare til løp 4. 		
6.	Toppidrettsutvalget: <ul style="list-style-type: none"> • Hallfordelingsmøtet 26.05 • Egne treningstider i Ranheimshallen til vinteren, tirsdag og fredag, bekreftet på hallfordelingsmøtet • Møte om laktattesting gjennomført • Vellykket forberedelsesmøte NM Sprint, ca 30 deltakere • Info om kretstreninger lagt på nett 	Jacob	
7.	Rekrutteringsutvalg <ul style="list-style-type: none"> • Dialog med Hovedløpsprosjekt om logo til hettegenser 		
8.	Neste møte <ul style="list-style-type: none"> • 18. juni kl 20, hos Jostein, Nordslettveien 145 	Jostein/ alle	
9.			